
J e g y z ő k ö n y v

Készült: A  Balmazújvárosi  Közös  Önkormányzati  Hivatal  Tanácskozótermében  (4060 
Balmazújváros, Kossuth tér 4-5.) Balmazújváros Város Önkormányzat Pénzügyi, Mezőgazdasági és 
Környezetvédelmi  Bizottságának 2015.  november  23-án 17.30 órakor  kezdődő munkaterv  szerinti 
nyílt üléséről.

Jelen vannak:           
Bizottság részéről: Varga László bizottsági elnök

Blaskó Sándor bizottsági tag
Demeter Pál bizottsági tag
Oláh Ferenc bizottsági tag
Csomor Lajos bizottsági tag
Hegedűs János bizottsági tag

Balmazújvárosi Közös
Önkormányzati Hivatal részéről: Vágnerné Szilágyi Ilona pénzügyi osztályvezető

Emődi Sándor beruházási osztályvezető

Továbbá:
Balmazújvárosi Városgazdálkodási Nonprofit Közhasznú Kft. részéről: Gencsi Zoltán ügyvezető
Egyesített Óvoda és Bölcsőde Intézmény részéről: Vezendi Andrásné intézményvezető

Varga László bizottsági elnök köszönti az ülésen megjelenteket, majd megállapítja, hogy a Bizottság 6  
fővel határozatképes.

Varga László bizottságit elnök
Elsőként a napirendről szavazunk, de lenne egy módosító javaslatom. A 8. számú napirendi pontot 
tárgyalnánk először, majd az 5., 6., 7. számú napirendi pontokat, hogy a vendégeinknek  ne kelljen az 
őket nem érintő előterjesztések tárgyalását végig ülniük. Ki az, aki egyetért így a napirenddel?

Balmazújváros Város Önkormányzat Pénzügyi, Mezőgazdasági és Környezetvédelmi Bizottsága 6  
igen szavazattal elfogadta az alábbi napirendet:

N y i l v á n o s  ü l é s
1. Előterjesztés az Egyesített Óvoda és Bölcsőde Intézmény kérelme tárgyában
Előterjesztő: dr. Veres Margit polgármester
2.  Előterjesztés  a  Vasút  sori  piac  területén  működő  vendéglátóipari  egység  eladási  ajánlata  
tárgyában
Előterjesztő: dr. Veres Margit polgármester
3. Előterjesztés a Balmazújvárosi Városgazdálkodási Nonprofit Közhasznú Kft. támogatási kérelme  
tárgyában
Előterjesztő: dr. Veres Margit polgármester
4.  Előterjesztés  a  Balmazújvárosi  Városgazdálkodási  Nonprofit  Közhasznú  Kft.  Szervezeti  és  
Működési Szabályzatának jóváhagyása tárgyában
Előterjesztő: dr. Veres Margit polgármester
5. Tájékoztató a Balmazújvárosi Közös Önkormányzati Hivatal munkájáról, a megjelent fontosabb  
jogszabályokról
Előadó: jegyző
6. Előterjesztés Balmazújváros Város Önkormányzat 2015. évi költségvetésének módosításáról
Előterjesztő: dr. Veres Margit polgármester
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7. Előterjesztés a parkolóhelyek kialakításáról szóló 15/2002. (XII. 03.) B.újv. Ör. számú rendelet  
módosításáról
Előterjesztő: dr. Veres Margit polgármester
8.  Előterjesztés  a  balmazújvárosi  külterületi  vállalkozói  üzemeltetésű  agyagbánya  üzemeltetésre  
átadás kezdeményezése tárgyában
Előterjesztő: dr. Veres Margit polgármester
9. Előterjesztés a Hajdú-Bihari Önkormányzatok Vízmű Zrt. „v.a.” tulajdonát képező tárgyi eszközök  
(szerszámok) értékesítésével kapcsolatos árajánlat elfogadása tárgyában
Előterjesztő: dr. Veres Margit polgármester

1. napirend: Előterjesztés az Egyesített Óvoda és Bölcsőde Intézmény kérelme tárgyában

Varga László bizottsági elnök
Többletjuttatást  kér  az  intézményvezető  asszony  bérkiegészítés  címszó  alatt.  Az  előterjesztéssel 
kapcsolatban kérdése van-e valakinek? Vélemény, hozzászólás? 

Blaskó Sándor bizottsági tag
Nekem az a véleményem, hogy ezt a támogatást meg kell adni.

Varga László bizottsági elnök
Ki az, aki egyetért a határozati javaslattal?

6 jelenlévő bizottsági tag közül 6 bizottsági tag vett részt a szavazásban, 6 bizottsági tag igennel  
szavazott és meghozta az alábbi határozatot:

127/2015. (XI. 23.) sz. PMKB határozat:

Az Egyesített Óvoda és Bölcsőde Intézmény kérelme tárgyában

Balmazújváros Város Önkormányzatának Pénzügyi, Mezőgazdasági és Környezetvédelmi Bizottsága 
az  Egyesített  Óvoda  és  Bölcsőde  Intézmény  kérelme  tárgyában  készült  előterjesztés  határozati 
javaslatát elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek.

Vezendi Andrásné távozott az ülésről.
Dr. Orcsik István bizottsági tag megérkezett az ülésre, így a bizottság létszáma 7 főre változott.

2. napirend: Előterjesztés a Vasút sori piac területén működő vendéglátóipari egység eladási  
ajánlata tárgyában

Varga László bizottsági elnök
A tulajdonos felkínálta az önkormányzatnak megvásárlásra ezt az épületet. Ügyvezető úrnak mi erről 
az ajánlatról, lehetőségről a véleménye?

Gencsi Zoltán ügyvezető, Balmazújvárosi VGKFT.
A  megyei  operatív  programban  lesz  egy  olyan  pályázati  lehetőség,  amely  a  piac  felújítására 
vonatkozik.  Ennek a pályázatnak az  előkészítése  érdekében bevontuk Kálmán  László  tervezőt.  A 
tervezés még olyan időszakban van, amikor úgy tűnik, hogy sem erre, sem a másik felépítményre, 
amely ott van, nem lesz szükségünk. A határozati javaslatban is szerepel, hogy felül kell vizsgálni 
ezeket a bérleteket, amelyek esetleg akadályozzák a piac további működtetését. Egyenlőre nem látom 
aktualitását annak, hogy ezt a konténert megvásárolhassuk.

Varga László bizottsági elnök
Kérdés, vélemény, hozzászólás van-e?
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Blaskó Sándor bizottsági tag
Engem is  megkeresett  a  tulajdonos,  felajánlotta,  hogy vásároljam meg  ezt  a  konténer  vendéglátó 
egységet és akkor nem lesz konkurenciám. 12 millió forintot gondolt érte, de ennyit senki nem fog 
adni érte. 

Varga László bizottsági elnök
Ki az, aki egyetért a határozati javaslattal?

7 jelenlévő bizottsági tag közül 7 bizottsági tag vett részt a szavazásban, 7 bizottsági tag igennel  
szavazott és meghozta az alábbi határozatot:

128/2015. (XI. 23.) sz. PMKB határozat:

A Vasút sori piac területén működő vendéglátóipari egység eladási ajánlata tárgyában

Balmazújváros Város Önkormányzatának Pénzügyi, Mezőgazdasági és Környezetvédelmi Bizottsága 
a  Vasút  sori  piac  területén  működő  vendéglátóipari  egység  eladási  ajánlata  tárgyában  készült 
előterjesztés határozati javaslatát elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek.

3. napirend:  Előterjesztés  a  Balmazújvárosi  Városgazdálkodási  Nonprofit  Közhasznú  Kft.  
támogatási kérelme tárgyában

Varga László bizottsági elnök
Az előterjesztéssel kapcsolatban kérdése van-e valakinek? Vélemény, hozzászólás? Ki az, aki egyetért 
a határozati javaslattal?

7 jelenlévő bizottsági tag közül 7 bizottsági tag vett részt a szavazásban, 7 bizottsági tag igennel  
szavazott és meghozta az alábbi határozatot:

129/2015. (XI. 23.) sz. PMKB határozat:

A Balmazújvárosi Városgazdálkodási Nonprofit Közhasznú Kft. támogatási kérelme 
tárgyában

Balmazújváros Város Önkormányzatának Pénzügyi, Mezőgazdasági és Környezetvédelmi Bizottsága 
a Balmazújvárosi Városgazdálkodási Nonprofit Közhasznú Kft. támogatási kérelme tárgyában készült 
előterjesztés határozati javaslatát elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek.

4. napirend:  Előterjesztés  a  Balmazújvárosi  Városgazdálkodási  Nonprofit  Közhasznú  Kft.  
Szervezeti és Működési Szabályzatának jóváhagyása tárgyában

Varga László bizottsági elnök
Az előterjesztéssel kapcsolatban kérdése van-e valakinek? Vélemény, hozzászólás?

Gencsi Zoltán ügyvezető, Balmazújvárosi VGKFT.
Tavaly az átszervezés kapcsán bizonyos feladatok elkerültek és 42 főben lett rögzítve a Kft. létszáma. 
Most azzal a döntéssel, hogy 13-án a diákszálló működtetése a Kft.-hez került, ezzel egyidejűleg 5 fő 
létszámmal lett megemelve, így 47 fő a Kft. létszáma. Erről szól az SZMSZ módosítása.

Varga László bizottsági elnök
Ki az, aki egyetért a határozati javaslattal?

7 jelenlévő bizottsági tag közül 7 bizottsági tag vett részt a szavazásban, 7 bizottsági tag igennel  
szavazott és meghozta az alábbi határozatot:
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130/2015. (XI. 23.) sz. PMKB határozat:

A Balmazújvárosi Városgazdálkodási Nonprofit Közhasznú Kft. Szervezeti és Működési 
Szabályzatának jóváhagyása tárgyában

Balmazújváros Város Önkormányzatának Pénzügyi, Mezőgazdasági és Környezetvédelmi Bizottsága 
a  Balmazújvárosi  Városgazdálkodási  Nonprofit  Közhasznú  Kft.  Szervezeti  és  Működési 
Szabályzatának jóváhagyása tárgyában készült előterjesztés határozati javaslatát elfogadásra javasolja 
a Képviselő-testületnek.

Gencsi Zoltán távozott az ülésről.

5. napirend:  Tájékoztató  a  Balmazújvárosi  Közös  Önkormányzati  Hivatal  munkájáról,  a  
megjelent fontosabb jogszabályokról

Varga László bizottsági elnök
A tájékoztatóval kapcsolatban kérdése van-e valakinek? Vélemény, hozzászólás? Ki az, aki egyetért a 
tájékoztató elfogadásával?

7 jelenlévő bizottsági tag közül 7 bizottsági tag vett részt a szavazásban, 7 bizottsági tag igennel  
szavazott és meghozta az alábbi határozatot:

131/2015. (XI. 23.) sz. PMKB határozat:

Tájékoztató a Balmazújvárosi Közös Önkormányzati Hivatal munkájáról, a megjelent 
fontosabb jogszabályokról

Balmazújváros Város Önkormányzatának Pénzügyi, Mezőgazdasági és Környezetvédelmi Bizottsága 
a Balmazújvárosi Közös Önkormányzati Hivatal munkájáról, a megjelent fontosabb jogszabályokról 
szóló tájékoztatót elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek.

6. napirend:  Előterjesztés  Balmazújváros  Város  Önkormányzat  2015.  évi  költségvetésének  
módosításáról

Varga László bizottsági elnök
Kérem irodavezető asszonyt, pár szóban tájékoztassa a bizottság tagjait a módosításról?

Vágnerné Szilágyi Ilona Pénzügyi osztályvezető
A  bevezető  részben  utalok  rá,  hogy  eddig  jogszabály  írta  elő,  hogy  ilyenkor  a  következő  év 
költségvetési koncepcióját és az I-III negyedéves teljesítésről szóló beszámolót kell tárgyalni. Az Áht. 
ezt a rendelkezést megszüntette, ugyanakkor előírja, hogy az első negyedév kivételével negyedévente, 
de legkésőbb a beszámolási időszak végén, december 31-i állapot szerint a költségvetési rendeletet 
módosítani  kell.  Most  a  negyedéves  költségvetési  rendeletmódosításnak  teszünk  eleget,  amikor  a 
szeptember  30-i  állapot  szerinti  rendeletmódosítást  beterjesztjük.  Ha  megnézzük,  egy  közel  1,6 
milliárdos  módosításról  beszélünk.  Az  összehasonlíthatóság  érdekében  ez  a  rendeletmódosítás  a 
költségvetéssel  azonos  szerkezetben,  tartalommal  készült,  ebből  látható,  hogy  a  legjelentősebb 
módosítás  több,  mint  600 millió  forint,  a  közhasznú foglalkoztatás  miatt  van.  Ez  eredetileg  nem 
tervezhető előirányzat, hiszen év közben köttetnek a szerződések, kerülnek leutalásra a támogatások. 
Ez az első háromnegyed évben több, mint 600 millió forint volt. Ez megjelent bevételi oldalon és 
kiadási oldalon, a személyi juttatás, annak járulékvonzata. Ennek csak 13,5% a járulékvonzata a 27%-
kal szemben, illetve kisebb mértékű dologi kiadást is tartalmaz, vannak olyan pályázatok, amelyek 
dologi kiadás beszerzésére is fordíthatóak. Jelentős változás látható a beruházások tekintetében, ennek 
a  bevételi  oldala  az  átvett  pénzeszköz  felhalmozási  célra.  Az  5.  számú  mellékletünkben,  amikor 
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elfogadásra  kerül  a  költségvetés,  az  önkormányzat  saját  forrásszükségletét  szerepeltetjük.  Az  év 
folyamán a pályázatoknál a beküldött elszámolások alapján lehívásra kerülő támogatásokkal történt 
módosítás, illetve megjelennek a szállítói finanszírozás keretében teljesített összegek, ami azt jelenti, 
hogy vannak pályázatok, amelyek a számlánkon meg sem jelennek, közvetlenül a beruházást végző 
kapja  meg  a  támogatótól  a  forrást,  de  belső  elszámolás  keretében  meg  kell,  hogy jelenjen  a  mi 
pénzforgalmunkban is,  mivel  aktiválásra  teljes értéken kerül a beruházás.  Ezek jelentős összegek. 
Viszont a finanszírozási kiadásoknál van egy közel 500 millió forintos kiadás mind a bevételi, mind a 
kiadási  oldalon.  Ez  ténylegesen  egy  számszaki  tétel,  ez  a  likvidhitel  igénybevétele,  de  ezt 
göngyölítetten kell a számvitelben megjelentetni, tehát ez megjelenik a bevételi és kiadási oldalon is. 
Igazából ez nem egy plusz forrás miatti módosítás. 
Annyit  szeretnék még elmondani,  hogy a Képviselő-testület  év közben is  hoz döntéseket,  ebbe a 
rendelet módosításba azok kerültek átvezetésre, amelyek ténylegesen meg is valósultak a beszámolási 
időszakig.  Amihez  még  nem  társult  pénzügyi  teljesítés,  azok  nem  jelentek  meg  a  beszámolási 
időszakig. 

Csomor Lajos bizottsági tag
Amikor  olvastam a  beszámolót,  akkor  feltűnt  nekem az  egyéb  működési  célú  kiadásoknál,  hogy 
kölcsön nyújtást eredetileg nem terveztünk, de 15.523 ezer forintot kölcsön adtunk.

Vágnerné Szilágyi Ilona Pénzügyi osztályvezető
Minden  esetben  képviselő-testületi  döntés  van  mögötte,  pl.  adtunk  a  LEADER  csoportnak 
megelőlegezés címén, mert pályázati illetve egyéb forrásból a szervezetnek nem áll rendelkezésre a 
szükséges összeg. 

Varga László bizottsági elnök
Ki az, aki egyetért a rendelet-tervezettel?
 

7 jelenlévő bizottsági tag közül 7 bizottsági tag vett részt a szavazásban, 7 bizottsági tag igennel  
szavazott és meghozta az alábbi határozatot:

132/2015. (XI. 23.) sz. PMKB határozat:

Balmazújváros Város Önkormányzat 2015. évi költségvetésének módosításáról

Balmazújváros Város Önkormányzatának Pénzügyi, Mezőgazdasági és Környezetvédelmi Bizottsága 
a Balmazújváros Város Önkormányzat 2015. évi költségvetésének módosításáról szóló előterjesztés 
rendelet-tervezetét elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek.

7. napirend: Előterjesztés a parkolóhelyek kialakításáról szóló 15/2002. (XII. 03.) B.újv. Ör.  
számú rendelet módosításáról

Varga László bizottsági elnök
Az előterjesztéssel kapcsolatban kérdése van-e valakinek? Vélemény, hozzászólás?

Emődi Sándor Beruházási osztályvezető
A  nagy  beruházásoknál,  pl.  a  stadion  lelátó  építésnél,  fürdő,  vagy  csarnok  épületeknél  az 
igénybevevők létszáma alapján az OTÉK egységesen írja elő az országban a parkolóhelyek számát. 
Most épül a stadion lelátó, közel 190 nagyságrendű parkolót kellene biztosítani. Döntött a testület a 
kézilabda csarnok megépítéséről a volt MHSZ ingatlan mentén, ezt is gátolná a nagyszámú parkoló. 
Látjuk azt, hogy nem jellemző, hogy több százan kocsival mennének ki meccsre, tehát a 25%-ra ezért 
született javaslat. Ezen kívül most is rendelkezésre áll többletparkoló közel 30 db a túlsó oldalon. A 
25%-ot belül kell a lelátók mögött a Debreceni u. és a Tűzoltóság közötti sávban biztosítani. Ezen 
felül is lesz még bőségesen parkoló. Ezért született ez a javaslat. Nem beszélve arról, hogy a túlsó 
oldalon még építkezés lesz, tehát kőzúzalékos parkolót tudnánk létrehozni, hiszen egy építkezés előtt 
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végleges aszfalt parkolókat nem lenne ésszerű kialakítani, gátolná a kivitelezést is, a helyreállítás is 
többszörösébe kerülne. 

Varga László bizottsági elnök
Ki az, aki egyetért a határozati javaslattal?

7 jelenlévő bizottsági tag közül 7 bizottsági tag vett részt a szavazásban, 7 bizottsági tag igennel  
szavazott és meghozta az alábbi határozatot:

133/2015. (XI. 23.) sz. PMKB határozat:

A parkolóhelyek kialakításáról szóló 15/2002. (XII. 03.) B.újv. Ör. számú rendelet 
módosításáról

Balmazújváros Város Önkormányzatának Pénzügyi, Mezőgazdasági és Környezetvédelmi Bizottsága 
a  parkolóhelyek  kialakításáról  szóló  15/2002.  (XII.  03.)  B.újv.  Ör.  számú  rendelet  módosítása 
tárgyában készült előterjesztés rendelet-tervezetét elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek.

8. napirend: Előterjesztés a balmazújvárosi külterületi  vállalkozói  üzemeltetésű agyagbánya  
üzemeltetésre átadás kezdeményezése tárgyában

Varga László bizottsági elnök
Az előterjesztéssel kapcsolatban kérdése van-e valakinek? Vélemény, hozzászólás?

Emődi Sándor Beruházási osztályvezető
Ez egy magántulajdonú földterületen működő magánbánya, még az autópálya építés kapcsán Györfi 
úr  elég  komoly  befektetésű,  viszonylag  nagy  költségű  bányát  nyitott  meg.  Ennek  a  fenntartása 
mérnöki, geológiai munkálatai, nyilvántartása, kimérése, illetve olyan többletköltségeket kell befizetni 
az  állam  felé,  hogy  nem  piacképes.  Ha  nagy  tömegben  tudna  eladni  földet  feltöltésre,  egyéb 
építkezésekre,  akkor  lenne  ez  talán  rentábilis.  De  sem  anyagi,  sem  piaci  kereslet  nincs  a  város 
területén olyan föld feltöltésekre,  mint  10-20 évvel  ezelőtt.  Azon kívül,  ami jogi  szempont,  hogy 
lejártak  az  engedélyek.  Ezeknek  a  meghosszabbítása,  tervek  átdolgozása,  mindenki  tudja,  ennek 
milyen procedúrája van. Én nem látom igazán ennek a piaci alapon történő megvásárlását.

Blaskó Sándor bizottsági tag
Messze esik az úttól, nagyon nehéz megközelíteni. Nem lett volna szabad a tulajdonosnak ennyi pénzt 
belefektetni. Segítettünk is neki, mert azt hiszem, félévente kitermelést kell produkálni. Követelik a 
bányakapitányságtól, hogy pl. 50 m3 földet ki kell termelni, hogy működőképes legyen a bánya az 
engedélyek  miatt,  bár  olvastam  én  is,  hogy  már  lejártak  az  engedélyek.  Én  sem  támogatom  a 
megvásárlást. 

Varga László bizottsági elnök
Ki az, aki egyetért a b./ alternatívával?

7 jelenlévő bizottsági tag közül 7 bizottsági tag vett részt a szavazásban, 7 bizottsági tag igennel  
szavazott és meghozta az alábbi határozatot:

134/2015. (XI. 23.) sz. PMKB határozat:

A balmazújvárosi külterületi vállalkozói üzemeltetésű agyagbánya üzemeltetésre átadás 
kezdeményezése tárgyában

Balmazújváros Város Önkormányzatának Pénzügyi, Mezőgazdasági és Környezetvédelmi Bizottsága 
a  balmazújvárosi  külterületi  vállalkozói  üzemeltetésű  agyagbánya  üzemeltetésre  átadás 
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kezdeményezése  tárgyában  készült  előterjesztés  határozati  javaslatának  b./  alternatíváját  javasolja 
elfogadásra a Képviselő-testületnek.

dr. Veres Margit polgármester megérkezett az ülésre.

9. napirend:  Előterjesztés  a  Hajdú-Bihari  Önkormányzatok  Vízmű  Zrt.  „v.a.”  tulajdonát  
képező  tárgyi  eszközök  (szerszámok)  értékesítésével  kapcsolatos  árajánlat  elfogadása  
tárgyában

Varga László bizottsági elnök
Az előterjesztéssel kapcsolatban kérdése van-e valakinek? Vélemény, hozzászólás? 

Csomor Lajos bizottsági tag
Tárgyi eszközöket, szerszámokat kínál felajánlásra a Vízmű Zrt., melyről döntött a Képviselő-testület, 
hogy a TRV Zrt. árajánlatot javasolja elfogadásra. Visszaolvastam azt az ajánlatot, amit a TRV Zrt. 
tett. Arra a kérdésre, hogy van-e fedezet, a TRV Zrt. vezérigazgatója azt nyilatkozta, hogy 200 millió 
forintot  fizetett,  neki  ez  a  biztosíték  arra,  hogy  tulajdonképpen  ezt  is  ki  fogja  fizetni.  Ennél  az 
előterjesztésnél  nekem  rögtön  az  fordult  meg  a  fejemben,  hogy  Miluczky  Attila,  az  egyeki 
polgármester  milyen jó húzást csinált  ezzel,  mert  ha ezt megtudja venni és úgy határoznak, hogy 
megveszik,  egy fillérjébe sem kerül, viszont visszaadja bérletbe az üzemeltetőnknek, akinek nincs 
lehetősége, mindenképpen bérbe kell neki ezt venni. 

dr. Veres Margit polgármester
Ki veszi tőle bérbe?

Csomor Lajos bizottsági tag
A TRV Zrt. Nincs pénze, nem tudja megvenni. 

dr. Veres Margit polgármester
Az utolsó információm Hajdú Gábortól van, mikor beszéltem vele, illetve beszéltem képviselő úrral, 
az MNV Zrt. biztosítja a forrást. De amennyiben a végelszámoló úgy kótyavetyéli el a vagyont, hogy 
nem egyben a felértékelt 800 millióért adja el a Magyar Államnak, abban a percben új értékbecslés 
kell,  újra le kell folytatni ezt  az eljárást és már akkor nem fogják tudni kifizetni.  Nekem teljesen 
mindegy a Vízmű Zrt. kinek akarja eladni, én szeretnék egy közgyűlést összehívni, mert engem egy 
dolog érdekel, Balmazújváros vízellátása. Négy településnek nem volt türelme, hogy felmérjünk és 
megoldjunk mindent. Ha nincs türelme rá, akkor most már álljon ki amellett, amit ő indított el. Most 
már minden polgármester azt  mondja,  hogy Miluczky Attila  volt  az,  aki ezt  elindította,  Miluczky 
Attila volt az, aki ebben döntött, mert az egyik legnagyobb része neki van. Nem tudom leszavazni a 
11%-kal  a  13%-ot  soha.  Engem  egy  dolog  érdekel,  Balmazújváros  vízellátása  meglegyen.  Ha 
Debrecennek eladtuk 50%-os áron, akkor  adjuk el  a TRV Zrt.-nek is  ne 50%-os áron,  hanem az 
értékbecslő által megállapított áron. Legalábbis én ezt gondolom. Hívjunk össze egy közgyűlést,  a 
polgármesterek  elmondják  a  véleményüket,  hívjuk  meg  az  MNV Zrt.  képviselőjét.  A 800 millió 
forintból  nekünk majdnem 100 millió  forint  fog járni  tulajdonosi  részesedésként,  ha  a  11,7 %-ot 
nézzük. Az egy másik kérdés, hogy a TRV Zrt.-nek azért nincs megfelelő forrása, mert csökkentette 
az MNV Zrt. az ő költségvetését, viszont beadta a kérelmét és meg van neki az ígérete arra, hogy ezt 
az egészet kifogja tudni fizetni. Szüksége van a laborra is, mert neki nincs.

Csomor Lajos bizottsági tag
Ezt már régóta mondom, mert nekünk pedig szükségünk volna a pénzünkre, és a pénz helyett kapnánk 
egy olyan működő létesítményt, ami 100 millió forintot hoz évente.

dr. Veres Margit polgármester
Azt most ki kellene fizetni ahhoz, hogy lehessen a számlákat fizetni. Senki nem tudja a Vízművet 
kifizetni most. 
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Csomor Lajos bizottsági tag
A TRV Zrt. sem.

dr. Veres Margit polgármester
De ő kap rá forrást. 

Csomor Lajos bizottsági tag
Most csak a rend kedvéért vitatkozom. Az én tudomásom szerint nem 1-2 önkormányzat van, aki a 
TRV Zrt.-t ott akarja hagyni az év végével. Ezek szerint nem is olyan jól üzemeltet a TRV Zrt. 

dr. Veres Margit polgármester
Ezt nem tudom, itt  nálunk a vízszolgáltatással  gond nincs.  Megkérdeztem a mérések eredményét, 
Balmazújvároson jó a víz. 

Csomor Lajos bizottsági tag
Nem mondom egy szóval sem, hogy nem jó a víz. Én nem ebben látom a problémát. 

dr. Veres Margit polgármester
Azok a polgármesterek, akik döntöttek, olyan kényszerhelyzetbe hozták az összes többi települést, 
köztük bennünket is, hogy dönteni kell. Ha megvárod, hogy sodorjanak az események és akkor mész 
valahová, az már nem jó.

Csomor Lajos bizottsági tag
Alapvető probléma az, hogy azt, amit Hajdú Gábor ígért, abból szinte – úgy érzem és úgy olvastam – 
nem kapott meg senki semmit.

dr. Veres Margit polgármester
Hajdú  Gábor  fizeti  a  bérleti  díjakat  az  általa  bérelt  eszközökért.  Viszont  a  TRV  Zrt.  is  ki  van 
szolgáltatva az ő tulajdonosának, mert ha a tulajdonosától nem kap pénzt, akkor nem tudja kifizetni a 
teljes telephelyet. Értékbecslés nagyon sokára készült el, mert meg sem rendelte az értékbecslést az 
Hajdú-Bihari  Önkormányzatok  Vízmű Zrt.,  csak amikor  volt  egy tulajdonosi  ülés,  ahol  mindenki 
mondta, hogy rendeljük már meg az értékbecslést, hogy tudjuk meg, mennyiért lehet eladni. Ekkor 
rendelték  meg.  Utána  az  értékbecslés  alapján  a  TRV Zrt.  azt  mondta,  hogy ebben az  összegben 
elfogadja és ebben az összegben megvásárolja. De ehhez neki kell 800 millió forint. Azt hiszem neki 
11,3 milliárd a költségvetése és üzemelteti az összes településen a vízszolgáltatást. Ehhez a 800 millió 
forintot kell, hogy valaki megfinanszírozza, mert önmagától nem tudja kifizetni. 

Csomor Lajos bizottsági tag
Ez zavart  engem is abban az időben, amikor  Hajdú Gábor először bekerült  a tulajdonosok elé  és 
előadta a nagy dolgait. Az alapvető probléma az, hogy amit Hajdú Gábor megígért, azt a tulajdonosa, 
a gazdája nem adta neki, mert már az előző évben is kapott kompenzációt a jászsági rész átvételére. 
Kapott  egy csomó vízművet,  mert  a tulajdonosok úgy határoztak,  hogy üzemeltetni  akarnak vele, 
viszont nem volt pénze, hogy ezt megvásárolja. Minket is úgy tudtak félig kifizetni, hogy volt annyi 
felesleges pénz. 

dr. Veres Margit polgármester
Voltak már a Házgyárból is megnézni az autókat, amelyek jól működnek, azokat vennék meg. De 
akkor nem fog tudni kimenni egy itteni dolgozó és nem tudja a mi vizünket megjavítani. Kinek adjuk 
el?  Miluczky  polgármester  úrnak?  Kb.  160  millió  forinttal  tartozik  nekünk  a  Hajdú-Bihari 
Önkormányzatok Vízmű Zrt. Mondjam azt, hogy helyette kérek valamit? Soha nem kapnánk meg. 
Senki nem fogja nekünk megszavazni. Azt, amit a Hajdú-Bihari Önkormányzatok Vízmű Zrt. 2 éven 
keresztül nem fizetett meg bérleti díjat, most fizette meg 50%-ban azért, mert a bérleti díjak befolytak 
az  Vízmű  Zrt.-hez.  Voltak  olyan  dolgok,  amelyek  ott  plusz  forrásként  megmaradtak  és  abból 
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kifizették  az összes  települést.  Van olyan település,  ahol  már  minden ki  van fizetve.  Egyedül  mi 
vagyunk az, hogy két éve vannak elmaradva ilyen nagy összeggel.

Csomor Lajos bizottsági tag
Nekem az a véleményem, ha a TRV Zrt. gazdája ad egy nyilatkozatot, hogy igen, ő garantálja, hogy 
ez ki lesz fizetve és megveszi az üzembiztonság miatt, akkor semmi gond nincs. Viszont, ha nem ad, 
mint ahogy már volt egy jó pár esetben, akkor ugyanott vagyunk.

dr. Veres Margit polgármester
Pénz nélkül, de legalább működik a vízmű. Utána csak be tudjuk valahogy hajtani.

Csomor Lajos bizottsági tag
De addig bérleti díjat kell az autókért és az eszközökért fizetni.

dr. Veres Margit polgármester
Fizessen bérleti  díjat a TRV Zrt.  Én beszéltem Hajdú Gáborral,  aki azt  mondta,  hogy megvan az 
ígérete arra, hogy ezt teljes egészében így tudja kifizetni. Én nem látom a garanciáját, nem látok bele 
az ő működésébe, én azt tudom elmondani, ami valóban neki is fontos, hogy ezt tudja megvenni, mert 
különben nem működik a vízmű. 

Varga László bizottsági elnök
Azt hiszem, hogy lezárhatjuk a témát.  Azzal kiegészíthetjük a határozati  javaslat a./ alternatíváját, 
hogy kérjünk garanciát a tulajdonostól a megvásárlásra. Ki az, aki egyetért a határozati javaslat a./ 
alternatívájával?

7 jelenlévő bizottsági tag közül 7 bizottsági tag vett részt a szavazásban, 6 bizottsági tag igennel  
szavazott, 1 bizottsági tag tartózkodott és meghozta az alábbi határozatot:

135/2015. (XI. 23.) sz. PMKB határozat:

A Hajdú-Bihari Önkormányzatok Vízmű Zrt. „v.a.” tulajdonát képező tárgyi eszközök 
(szerszámok) értékesítésével kapcsolatos árajánlat elfogadása tárgyában

Balmazújváros Város Önkormányzatának Pénzügyi, Mezőgazdasági és Környezetvédelmi Bizottsága 
a Hajdú-Bihari Önkormányzatok Vízmű Zrt. „v.a.” tulajdonát képező tárgyi eszközök (szerszámok) 
értékesítésével kapcsolatos árajánlat elfogadása tárgyában készült előterjesztés határozati javaslatának 
a./ alternatíváját javasolja elfogadásra a Képviselő-testületnek az alábbi kiegészítéssel:

A Tiszamenti Regionális Vízművek Zrt. tulajdonosa adjon írásos garanciát arra vonatkozóan, hogy 
megvásárolja a Hajdú-Bihari Önkormányzatok Vízmű Zrt. „v.a.” tulajdonát képező tárgyi eszközöket 
(szerszámok). 

Mivel több napirend nem volt és kérdés, hozzászólás nem merült fel,
 így Varga László az ülést bezárta.

K.m.f.

Varga László
bizottsági elnök

Blaskó Sándor
bizottsági tag

Szarvas Zsuzsa
jegyzőkönyvvezető
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